



**International  
School**  
Los Angeles  
**Lycée  
International**

**Pasadena Campus**  
Welcome Letter  
2024-2025

*(Français plus bas)*

June 2024

Dear LILA Pasadena Families,

The 23-24 school year has ended, and our excellent team of staff and teachers is already planning and preparing for our students' return in August. Please [visit the official back-to-school page](#) regularly for helpful documents and information for the year ahead.

Here are some information for our new families and also any families going to Kindergarten:

**School Cash Online:** Closer to the beginning of next school year, you will receive an email inviting you to set up your [SchoolCash Online](#) account if you don't already have one.

**Immunization records:** New students, transfers, and all students entering Kindergarten must submit their immunization records to our office. Please note that immunization records must comply with California law. You should receive an email this summer with all the essential immunization information.

**Back-To-School Days:** Our 24-25 calendar is available on our website.

- **Tuesday, August 27:** New Family Welcome Coffee on our Campus
- **Wednesday, August 28:** First Day of School
- **Friday, September 6:** Back-to-School Presentation +PA Social
- **Saturday, September 7:** Sacré Swape
- **Monday, September 9–Friday, September 13:** Back-to-School Nights

We look forward to meeting the new and returning families in August and embarking on a successful school year with you! Please do not hesitate to contact us at [pasadena@lilaschool.com](mailto:pasadena@lilaschool.com) if you have any questions.

Have a great summer!

Benoît Forner  
Pasadena Campus Director

Campuses  
Burbank  
Los Feliz  
Pasadena  
West Valley

School Administration  
Burbank



**International  
School**  
Los Angeles  
**Lycée  
International**

\*\*\*\*\*

Chères familles du campus de Pasadena,

L'année scolaire 23-24 se termine, et notre excellente équipe est déjà au travail pour planifier et préparer le retour de nos étudiants en août. Merci de cliquer [ici](#) pour prendre connaissance régulièrement des diverses informations importantes concernant l'année scolaire à venir.

Campuses  
Burbank  
Los Feliz  
Pasadena  
West Valley

School Administration  
Burbank

Vous trouverez ci-dessous des informations pour toutes nos nouvelles familles et celles entrant en Grande-Section:

**School Cash Online:** Vous recevrez un courrier électronique début août pour vous inviter à établir votre compte [SchoolCash Online](#) si vous n'en avez pas.

**Immunization records:** Les nouveaux élèves, aussi ceux qui transfère d'un autre campus, et tous les élèves entrant en Grande-Section doivent soumettre leur dossier de vaccination à notre bureau. Veuillez noter que le dossier de vaccination doit être en accord avec la loi Californienne. Vous recevrez en juillet un courrier électronique avec toutes les informations nécessaires.

**Retour à l'école:**

- **27 août:** Café avec les nouvelles familles sur le campus (matin)
- **28 août:** Premier jour d'école
- **6 septembre:** Présentation aux Familles + Premier événement de l'Association des Parents
- **7 septembre:** Sacre Swape
- **9-13 septembre:** Les soirées de la Rentrée

Nous sommes impatients de rencontrer les nouvelles familles et revoir nos familles qui reviennent en août et de commencer une belle année scolaire avec vous. N'hésitez pas à nous contacter à [pasadena@lilaschool.com](mailto:pasadena@lilaschool.com) si vous avez des questions.

Passez un bel été!

Benoît Forner  
Pasadena Campus Director